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Esnaflar da sicile 
kayıt olacaklar

Çeteleşen sokak çocukları 
Gaziantep’i üç bölgeye ayırdı
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AYKUT TUZCU

Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun 
eski yazıları bu köşede yer almaya 

devam edecek
Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun                                                                                                                             

09 Nisan 2016 tarihli yazısıdır.
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İçelim, ama nerede?  
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Zannettim ki;
Gülelim, oynayalım, kâm alalım 

dünyadan
Mâ-i Tesnim içelim Çeşme-i Nev-

peydadan
diyen şair Nedim’e nazire yapıyor…
Meğerse derdi başkaymış!..
Usta şair, Kaptan-ı Derya, gazetesinde 

sakıt belediye başkanı için ‘İçmeli’ diye 
dokunaklı bir şiir yazmış:

‘Yaşım atmışaltı burcum da Balık…
Mebusluk, bakanlık hayalde kalık!”
Şiir daha uzun, yakışan renkli bir resimle 

de süslenmiş.
Çok duygulandım!
Yalnız bir soru takıldı kafama.

Kent Konseyi’nin gündemine 
gelen sokak çocukları sorunu için 
herkes, “Üzerimizi düşen neyse 
yaparız” diyor, ama laftan öteye 
gidilemiyor. Kentimizde her geçen 
gün sayıları hızla artan tiner, bally 
ve benzeri uçucu madde bağımlısı 
çocuklar ve bunların çeteleşmesi, 
madde bağımlısı çocukların suça 
itilmesi ve bunun yaratacağı 
tehlikeler, beşincisi düzenlenen kent 
konseyine damgasını vurdu. 

30 bine yakın esnaf olduğu halde, 
bunlardan ancak 5 bininin sicile 
kayıtlı olduğu belirtildi.

Gaziantep esnaf ve Küçük 
Sanatkârlar Dernekleri Birliği, esnaf 
ve küçük sanatkarların da sicile 
kayıt edilmesi gerektiği hakkında 
yazılı bir bildiri yayınladı. Bu 
bildiriyi aynen yayınlıyoruz.

Esnaf ve sanatkarlar sicil 
uygulaması

Vatandaşa göre, ülkenin en önemli 
sorunları; hayat pahalılığı, işsizlik, ahlaki ve sosyal sorunlar 

CHP’nin oyu yüzde 20, DEM 
Parti’nin oyu yüzde 8 oldu

MAK Danışmanlık 2024 Yerel Seçimleri'ne ilişkin büyükşehirlerde yaptığı anketlerin sonuçlarını açıkladı. 
Araştırma sonuçlarına göre, AKP adayının oy oranı yüzde 52, CHP adayı Muzaffer Ertürk’ün oy oranı 
yüzde 20, Dem Parti adayı Selman Tutumlu’nun oy oranı yüzde 8, İYİ Parti adayı Yaşar Sağlam’ın oy oranı 
yüzde 5, YRP ve Zafer Partisi adayının oy oranı ise yüzde 3 oy olarak açıklandı. Kararsızların oranı yüzde 5.

"Hayat pahalılığı, işsizlik ve 
ekonomik sorunlar" en önemli sorunlar
"Size göre ülkemizin en önemli sorunu 

nedir" sorusuna yüzde 48 "Hayat pahalılığı, 
işsizlik ve ekonomik sorunlar" karşılığını 
verirken yüzde 13 ise "Ahlaki ve sosyal 
sorunlar" dedi.

Kamuoyu araştırma şirketi MAK 
Danışmanlık, 31 Mart Yerel Seçimi'ne 1 
aydan kısa bir süre kala 'siyasi partilerin 
adaylarını açıkladığı anda' yaptıkları 
"Büyükşehirler Araştırması"nın sonuçlarını 
yayınladı.

Makine Mühendisleri Odası Gaziantep Şube Başkanı Hamit 
Öztürkmen: Hiç zaman geçirmeden, belediyeler tarafından, ekipler 

oluşturulmalı ve konteyner kentlerdeki ısınma araçları kontrol edilmeli 
ve elektrik sobaları uygun yalıtım malzemeleri ile sabitlenmeli.

Yüzbinlerce vatandaş konteyner 
kentlerde yaşama tutunmaya çalışıyor
Bir yılı aşkın süredir yüzbinlerce vatandaşın konteyner kentlerde yaşama 

tutunmaya çalıştığını söyleyen Öztürkmen, “Konteynerlerde gün geçmiyor ki 
yangın haberi duymayalım. Vatandaşlar soğuk kış gecelerinde zorunluluktan 
dolayı elektrik sobaları ile ısınmaya çalışıyorlar. Çok dar bir alanda, kalabalık 
bir yaşam ortamında, elektrik sobalarının devrilmesi, uygun bir alana 
konulmaması, sabitlenmemesi, elektrik tesisatlarının kaldırmaması ve kabloların 
aşırı ısınması bu 
yangınlara davetiye 
çıkarıyor” dedi. 4’TE

Hamit 
Öztürkmen

Sıkılaştırılmış para politikalarından dolayı kredi muslukları kapalı

En büyük sorun, fiyat 
istikrarının sağlanamaması

Türkiye’nin sorununun fiyat istikrarının sağlanamaması olduğunu dile getiren Mali Müşavir Eren 
Ovayolu, “Merkez Bankası’nın en önemli görevi piyasa fiyat istikrarını sağlamak ama yapamıyor. Fiyat 

istikrarı sağlanamadığı sürece ekonomi anlamında yapılan hiçbir hamle olumlu sonuç vermez” dedi.  
Para olmadığından piyasalarda 

durgunluğun sürdüğünü kaydeden 
Ovayolu, “Sıkılaştırılmış para 
politikalarından dolayı kredi muslukları 
kapalı. Halk tarafında tasarruf yönünde 
bir eğilim söz konusu. Çünkü tüketici 
geleceğini göremezse parasını tasarruf 
yönünde kullanır. Şu anda çok ciddi 
bir durgunluk yaşanıyor. Bu durgunluk 
iflaslara ve işçi grevlerine neden oluyor. 
OBS’de birçok fabrikada işçi grevleri 
yaşandı, yaşanmaya da devam ediyor” 
ifadelerini kullandı.

Böyle olursa üretim 
olmaz, istihdam sağlanmaz 

çarklar dönmez
Asgari ücrete yüzde 50 zam geldiğini 

hatırlatan Ovayolu, “Asgari ücrete yüzde 
50 oranında zam 
yapıldı ancak bu 
enflasyona yüzde 
50’nin üzerinde 
yansıyor. Yılbaşından 
önce 30 liraya satılan 
bir çorba 50 liraya 
satılıyor.” dedi.

Kamulaştırma adı altında Kamulaştırma adı altında 
doğa katliamı yapılacakdoğa katliamı yapılacak
Adana, Antalya, Artvin, Denizli, Gaziantep, Kilis, Konya, Muğla ve Sakarya'da 

enerji nakil hatlarının yapımı amacıyla bazı taşınmazlar, elektrik dağıtım tesis 
yerleri mülkiyet şeklinde, hat emniyet sahaları ise irtifak hakkı kurulmak suretiyle 
Türkiye Elektrik Dağıtım AŞ Genel Müdürlüğü tarafından kamulaştırılacak.

Zorunlu 
trafik 
sigortası 
aylık azami 
prim artış 
oranı yüzde 
5 olacak

Zorunlu trafik 
sigortası aylık 
azami prim 
artış oranının 
2024 yılının 
ilk 4 ayı için 
yüzde 5 olarak 
belirlenmesine 
ilişkin 
yönetmelik, 
Resmi Gazete'de 
yayımlandı.

Antep OSB, elektrik 
tüketiminde ilk sırada 

Organize Sanayi 
Bölgeleri Üst 
Kuruluşu (OSBÜK) 
Şubat ayında 
Organize Sanayi 
Bölgeleri’nin 
elektrik tüketim 
istatistiklerini 
açıkladı. 4’TE

FİTCH:
Enflasyon 
temel sorun 
olmaya devam 
edecek
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Kamu görevlilerinin tekel 
sendikalara mahkûm 
edilmesine dur denildi
Birleşik Kamu İş Konfederasyonu 

Gaziantep İl Temsilcisi Ali Arpat, 
“AYM, sendikalar arasında 
yasa eliyle eşitsizlik yaratacak 
ve alternatif sendikalara üye 
olan kamu görevlilerinin tekel 
sendikalara mahkûm edilmesine 
dur dedi” ifadelerini kullandı.

Anayasa 
Mahkemesi kamu 

görevlilerinin 
toplu sözleşme 
ikramiyesinden 
yararlanabilmesi 
için yüzde 2 
barajını aşan 
sendikalara 
üye olma 
zorunluluğunu 
getiren 
düzenlemeyi iptal 
etti. 4’TE

Antep ve Hatay’da, depremden 
etkilenen üreticiler potansiyel 

alıcılarla biraraya geldi
Deprem 

bölgesindeki 
üreticileri ve 
küçük işletmeleri 
satın alma 
birimleriyle 
buluşturan ve 
tarafların talepleri 
doğrultusunda 
eşleşme sürecine 
destek olan Sosyal 
Zincir platformu, 
Güvenilir Ürün 
Platformu Üreten 
Yöre Üreten 
Türkiye Projesi 
işbirliğiyle 7- 8 
Mart tarihlerinde 
gerçekleştirdiği 
etkinliklerde 
depremden 
etkilenen 
üreticilerin 
potansiyel 
alıcılarla bir araya 
gelmesini sağladı.

Eren Ovayolu

4’TE



GEREKLİ TELEFONLAR 
Yangın İhbar    110
Acil Yardım   112
Polis Yardım    155
Jandarma Yardım    156
Trafik Yardım   154
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Cenaze hizmetleri    188
Alo Zabıta    153
Kablo TV Arıza    126
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İl Müftülüğü     342 220 13 57
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ÜNİVERSİTELER  ve HASTANELER
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Hasan Kalyoncu Üniversitesi     342 321 21 00
Dr. Ersin Arslan Hastanesi     342 221 07 00
25 Aralık Devlet Hastanesi     342 338 17 31
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ŞAHİNBEY
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YANI) / ŞAHİNBEY / 
ŞAHİNBEY

Telefon : 0342 503 76 23
KESKİNÖZ ECZANESİ

23 Nisan mah. Üniversite bulvarı. (Özel Kemal Bayındır 
Hastanesi Yanı ) / ŞAHİNBEY

Telefon : 360 90 30
UZMAN ECZANESİ

İbni Sina Mahallesi 190011 Nolu Cadde No:3FB (Şehir 
Hastanesi karşısı) / 

ŞAHİNBEY
Telefon : 0342 502 69 60

YILMAZ ECZANESİ
Güneykent Mah. 282 Nolu Sok. No:7/B (500 Evler Sağlık 

Ocağı Bitişiği-Sembol Market Karşısı) / ŞAHİNBEY
Telefon : 0549 132 47 46

ALBAYRAM ECZANESİ
Karataş Mahallesi 1 bölge Barbaros camii arkası 

Winmar Market Civarı / ŞAHİNBEY
Telefon : 0 850 223 26 64

ŞEHİTKAMİL NÖBETÇİ ECZANELER 
ISTASYON ÖZSÖYLER ECZANESİ

Ali Fuat Cebesoy Bul.( Şehit Kamil Belediyesi Karşısı) / 
ŞEHİTKAMİL

Telefon : 0 342 326 08 39
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Hst.Yanı) / ŞEHİTKAMİL
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Telefon : 0342 225 66 67
YENİ YÜCEL Eczanesi

ŞEHİTKAMİL DEVLET HASTANESİ KARŞISI. 
Pirsultan mah. Çetin Emeç caddesi no:70/B / 

ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0342 325 56 00

HACIBABA EMEK ECZANESİ
Tekel Cad. Hasırcıoğlu Mah. 13 Nolu Sok. Hasırcıoğlu 

Tıp Merkezi yanı (Hacıbaba Su Deposu Altı) / 
ŞEHİTKAMİL

Telefon : 0342 323 54 91
KİRAZ ECZANESİ

Umut Mah. Abdülkadir Konukoğlu Bul. No: 72/J ( Liv 
Hospital karşısı ) / ŞEHİTKAMİL

Telefon : 0506 035 17 27
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Gazetemizin sahibi Aykut 
Tuzcu’nun eski yazıları bu köşede 

yer almaya devam edecek

 İçelim, ama nerede? 

Mâ-i Tesnim içelim Çeşme-i Nev-
peydadan diyen şair Nedim’e nazire 
yapıyor…

Meğerse derdi başkaymış!..
Usta şair, Kaptan-ı Derya, gazetesinde 

sakıt belediye başkanı için ‘İçmeli’ diye 
dokunaklı bir şiir yazmış:

‘Yaşım atmışaltı burcum da Balık…
Mebusluk, bakanlık hayalde kalık!”
Şiir daha uzun, yakışan renkli bir resimle 

de süslenmiş.
Çok duygulandım!
Yalnız bir soru takıldı kafama.
‘İçmeli’ diyor, ama nerede içmeli onu 

yazmıyor.
Yani, hangi resortunda?
Antep, Alanya, Antalya, İzmir, İstanbul, 

Kanada, Estonya…
Başka da var mı diye yakın bir arkadışına 

telefon ettim.
“Bir de Neptün var” dedi.
Anlamadığım için, “Orası neresi ya?” 

diye sordum.
“Uzay, uzay… Orada da var!..” diye 

dalgasını geçti!..

GAÜN öğrencilerine hadlerini bildirin Hocam!..
Gazetemiz, GAÜN kampusundaki 500 

fıstık ağacını kesilmekten kurtarmak için 
yayın yapıyor.

Çocuk hastanesi yapılacakmış, rektör 
ağaçların kesilmesini emretmiş. Bana kalırsa 
doğru yapmış!

Hangisi önemli?
40-50 yıllık o fıstık ağaçları mı, yoksa 

çocuk hastanesi mi?
Şimdi diyeceksiniz ki, başka yer mi yok?
Kazın ayağı öyle değil! Üzerinde fıstık 

ağaçlarının yetiştiği toprak hastane inşaatına 
uğurlu geliyor, hastalar daha çabuk 
iyileşiyor! Bu bir inanç meselesi! Ben de, 
Hocam da buna inanıyoruz! Di mi Hocam?

Hem Urfalılar zaten durmadan fıstık fidanı 
dikiyor. Şu anda ağaç sayıları bizden fazla. 
Yakın bir gelecekte aradaki fark daha da  
açılacak.

Diyeceğim o ki, onlar diksinler biz de 
keselim. Biz fıstık yemeye Urfa’ya gideriz, 
onlar da hastaneye buraya gelirler!

Bu arada GAÜN’ü, duyarlı bazı öğrenciler 
ağaç kesimini önlemek için protesto 
etmişler.

Size ne oluyor be kardeşim! Ağaç bizim, 
Antepli rektör, o da bizim, canımız neyi 
isterse keseriz!

Kafamızı bozmayın, kampüsteki bütün 
ağaçları da bir gecede keseriz!.. Di mi 
Hocam?

Şunlara iyi bir ceza ver de ağaç neymiş, bir 
daha böyle saçma şeylerle uğraşmasınlar!

Siz dersinizi çalışın, bırakın böyle şeyleri, 
onlar rektörün uğraş sahasına giriyor.

Mimar Sinan (1489-1588), Osmanlı’nın 
büyük ustalarından biri, mimarlık 

tarihimizin evrensel dahisidir.
Ölümünün 428. Yılında, bugün çeşitli 

etkinliklerle anılacak.
Mimar Sinan’ın en büyük ve en değerli iki 

yapıtı, Süleymaniye ve Selimiye Külliyeleri 
UNESCO’nun Dünya Mirası Listesi’nde yer 
almaktadır.

Sinan’ın yapıtları, “insanın yaratıcı 
dehasının başyapıtları” ve “insanlık 
tarihinde dikkat çekici bir aşamanın seçkin 
örnekleri” olarak bu listeye girmişlerdir. 
Sinan’ın mimarlığı çağdaş dünya tarafından 
da “üstün evrensel değer” olarak tanınıyor.

 Almanya’nın en büyük gazetesi Bild, 
‘Panama Papers’ın arkasındaki gücün Putin 
olduğunu iddia etti.

Amerika’nın en önemli ve itibarlı düşünce 
kuruluşu ‘Brookings’in bir uzmanı, 11.5 
milyon belgenin bir gazetecinin uğraşısı 
sonucu elde edildiğine inanmak çok zor, 
dedi. “Bunun bir gizli servis prodüksiyonu 
olduğu açık değil mi?” diye de bir soru 
yöneltti!

Alman Bild gazetesi de şu soruyu soruyor:
“Belgelere bir de şu açıdan bakmak 

gerekiyor. Kimler var, kimler yok!”
Yukarıdaki resmi Bild gazetesinden 

aldım. Dünyayı karıştıran Putin’in resmini 
montajla Panama görüntüsünün içine 
koymuşlar.

Peki Putin kötü veya yanlış bir şey mi 
yaptı?

Böyle bir şey söylenebilir mi? Vergi 
kaçıranları, kaçak paraları saklayanları, 
soyguncuları deşifre ediyorlar.

Eğer iddia doğruysa, Putin kimden 
intikam almayı hedefliyor dersiniz?

Devlet, hukuka 
saygılıyım, diyor 

ama…
Hali, tavrı, yapısı, düşüncelerini 

hiçbir zaman demokrasi ile 
bağdaştıramadım.

Otoriter yapısını arkadaş 
sohbetlerinde eleştirince, “Sen 
bilmiyorsun, o öyle olmasa, ülkücü 
gençlik sokaklara dökülürdü” 
dediler hep!

Mahkemenin olağanüstü kongre 
ve kayyum kararını duyunca, 
“Ankara’da hakimler var” 
deyiverdim birden…

Ama çok geçmedi, hemen 
arkasından Devlet Bahçeli’nin 
açıklaması geldi.

“Olağan kongrenin dışında 
hiç kimse olağanüstü kongre 
beklemesin. Kongremiz 18 Mart 
2018 de yapılacaktır.”

Bu mahkeme kararından sonra 
muhaliflerin eli o kadar güçlendi ki, 
karşı koymanın mümkün olacağını 
zannetmiyorum.

Halbuki, efendice, hukuka saygı 
duyarak çekilse, partinin sembolü 
olabilirdi. Artık, o şansını kaybetti.

Güç sarhoşları asla ayılıp makamı 
bırakmaya yanaşmıyor!

Aykut Tuzcu’nun 
09 Nisan 2016

tarihli yazısıdır

Zannettim ki;
Gülelim, oynayalım, kâm alalım 

dünyadan

Cameron’un işi çok zor!..
İzlanda Başbakanı Sigmundur 

David Gunnlaugsson, ‘Panama 
Belgeleri’nde adı geçince biraz 
tereddütte kaldı ama başkent 
Reykjavik’te meydana 20 bin kişi 
toplanıp protestoya başlayınca, hiç 
uzatmadı ve “Hadi bana eyvallah” 
deyip gitti.

 Şimdilik başka istifa yok, ama 
İngiltere Başbakanı Cameron’un başı 
bayağı dertte. Zaten itiraf da ediyor, 
“Evet vergi kaçırdım” diyor.

Neredeyse bütün İngiliz gazeteleri 
her gün tam sayfa Cameron’un 
üstüne gidiyor. Bu baskıya dayanması 
çok zor. (Örnekleri köşeme aldım)

Ancak beni şaşırtan, söz konusu 
paralar ufak tefek! Gazetelerin 
manşetindeki rakam 30 bin pound! 
Yani 120 bin lira!..

Keşke bize haber verseydi, biz o 
parayı kendi özel yeteneğimiz ve 
tecrübemizle daha iyi saklardık! 

Böylece Cameron kurtulurdu!..

Türkiye'nin çeşitli illerindeki enerji 
projeleri için bazı taşınmazlar acele 
kamulaştırılacak.

Konuya ilişkin Cumhurbaşkanı kararları, 
Resmi Gazete'de yayımlandı.

Buna göre, Uygar RES elektrik üretim 
tesisinin yapımı amacıyla Balıkesir, 
İzmir ile Manisa'da, R3-Bilecik-6 RES 
elektrik üretim tesisinin yapımı için de 
Eskişehir'deki bazı taşınmazlar, tapuda 
Hazine adına tescil edilmek üzere Enerji 
Piyasası Düzenleme Kurumu (EPDK) 
tarafından istimlak edilecek.

R3-Çorum-1 RES elektrik üretim 
tesisinin yapımı amacıyla Amasya ve 
Çorum'daki bazı taşınmazlar ve Baykan 
Enerji Grubu HES elektrik üretim tesisinin 
yapımı amacıyla Siirt'teki bazı taşınmazlar 
tapuda Hazine adına tescil edilmek üzere 
EPDK tarafından kamulaştırılacak.

Türkiye Elektrik İletim AŞ (TEİAŞ) 
Genel Müdürlüğüne ait 154 kV 
Keban Şalt-2-Malatya-2 enerji iletim 
hattı yenileme projesi ve bağlantı 
anlaşması uyarınca tesis edilecek 154 
kV (Şereflikoçhisar-Kütüklü)-Brş.N-
R3-Ankara-2-1 RES TM enerji iletim 
hattı projesi ve 154 kV Şereflikoçhisar-
Kütüklü Geçici enerji iletim hattı projesi 
kapsamında bazı taşınmazlar, direk yerleri 
mülkiyet şeklinde, iletken salınım gabarisi 
ise irtifak hakkı kurulmak suretiyle 
TEİAŞ Genel Müdürlüğü tarafından 
kamulaştırılacak.

400 kV Atatürk HES-Çobanbeyli TM 
enerji iletim hattının 371-446 numaralı 
direkleri arası ile 154 kV Elbistan B-Kandil 
enerji iletim hattının 178-185 numaralı 
direkleri arasının deplase edilmesi 
amacıyla bazı taşınmazların direk yerleri 

mülkiyet şeklinde, iletken salınım gabarisi 
ise irtifak hakkı kurulmak suretiyle 
TEİAŞ Genel Müdürlüğü tarafından acele 
kamulaştırılmasına karar verildi.

Adana, Antalya, Artvin, Denizli, 
Gaziantep, Kilis, Konya, Muğla ve 
Sakarya'da enerji nakil hatlarının yapımı 
amacıyla bazı taşınmazlar, elektrik 
dağıtım tesis yerleri mülkiyet şeklinde, 
hat emniyet sahaları ise irtifak hakkı 
kurulmak suretiyle Türkiye Elektrik 
Dağıtım AŞ Genel Müdürlüğü tarafından 
kamulaştırılacak.

Muğla'nın Milas ilçesinde S:86541 
numaralı IV. grup maden (linyit) işletme 
ruhsatlı sahada, ruhsata konu maden 
üretimine devam edilebilmesi için ihtiyaç 
duyulan bazı taşınmazlar Maden ve 
Petrol İşleri Genel Müdürlüğü tarafından 
istimlak edilecek.t24

Kamulaştırma adı altında 
doğa katliamı yapılacak

Cumhurbaşkanlığı kararnamesi ile enerji şirketlerinin faaliyet gösterdiği bölgelerde bir çok arazinin kamulaştırılmasına karar verildi. 
Kamulaştırılan araziler Sabancı, Rönesans, Kalyon, Limak, IC Holding, Total gibi holdinglerin işletmelerini büyütmesi için kullanılacak.

Erich Arispe Morales, Fitch Ratings'in 
geçen hafta Türkiye'nin kredi notunu 
'B'den 'B+'ya ve not görünümünü 
"durağan"dan "pozitif "e çıkarmasının 
ardından değerlendirmelerde bulundu. 
Enflasyon öngörülerini paylaşan 
Morales, TCMB'nin yüzde 36'lık 
enflasyon projeksiyonuna karşın Fitch 
Ratings'in enflasyon beklentisinin 
yüzde 40 seviyesinde olduğunu söyledi. 
Morales, "Enflasyonun bu yıl ortalama 
yüzde 58 seviyesinde gerçekleşmesini 
ve yüzde 29'a inmesini bekliyoruz" diye 
konuştu.

Uluslararası kredi derecelendirme 

kuruluşu Fitch Ratings'in Kıdemli 
Direktörü ve Türkiye Analisti Erich 
Arispe Morales, Türkiye'nin mevcut 
ekonomi politikalarını değerlendirdi, 
enflasyon beklentilerine yönelik konuştu. 

Morales, "Politika değişikliğinin 
etkinliği, rezerv seviyelerindeki iyileşme, 
dolarizasyonu artırmadan döviz 
korumalı mevduatların azaltılması, 
cari açığın düşürülmesi ve enflasyon 
beklentilerinin hafifletilmesine ilişkin 
gelişmeler, geçen hafta cuma günü 
açıkladığımız değerlendirmemizi 
doğruluyor" dedi.

"Enflasyon temel sorun olmaya devam 

edecek"
Morales, gelecek birkaç yılda önemli 

ölçüde düşüş beklenmesine rağmen 
enflasyonun Türkiye ekonomisi için 
temel politika zorluğu olmaya devam 
ettiğini dile getirerek şunları kaydetti:

"Bu yılın ilk iki ayında gördüğümüz 
enflasyon, geçen yılın sonundan 
bu yana uygulanan bazı politika 
tedbirlerini yansıtıyordu. Bunlardan 
biri, yılbaşında asgari ücrete yapılan 
yüzde 49'luk zam. Bu durum iç 
talebe ve hane halkı tüketimine bir 
miktar ivme kazandırdı. Ayrıca, 
kamu harcamalarının ve kredi 

kartı kullanımının arttığını gördük. 
Bu faktörlerin, yılın ilk iki ayında 
enflasyonist baskıların artmasına yol 
açtığının farkındayız."

Öte yandan, TCMB'nin yüzde 36'lık 
enflasyon projeksiyonuna karşın Fitch 
Ratings'in enflasyon beklentisinin 
yüzde 40 seviyesinde olduğunu 
söyleyen Morales, "Enflasyonun bu 
yıl ortalama yüzde 58 seviyesinde 
gerçekleşmesini ve yüzde 29'a inmesini 
bekliyoruz. Ancak enflasyon sadece bu 
yıl ve gelecek yıl için değil, orta vadede 
Türkiye için temel bir politika sorunu 
olmaya devam ediyor" diye konuştu.t24

FİTCH:
Enflasyon 
temel sorun 
olmaya 
devam edecek
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5 yıl sonra Gaziantep madde 
bağımlılarından geçilmeyecek

“Bana şu anda Gaziantep’in en ciddi sorunu nedir 
diye sorarsanız, sokak çocukları, özellikle de madde 
bağımlısı çocuklar derim” diyen Güzelbey, “Olayın 
vehameti hiç kimsenin tahmin edemeyeceği kadar 
büyük. Çok ciddi tedbir alamazsak 5 yıl sonra 
Gaziantep, madde bağımlılarından geçilmeyecek, 
suç örgütlerinin sayısı artacaktır. Madde 
bağımlıları bugün için bile suç örgütleri tarafından 
kullanılmaktadır. Çeteleşen çocuklar Gaziantep’i 
üçe ayırmışlar. Karataş'tan Başkarakol’a kadar bir, 
Başkarakol’dan çarşıya kadar, çarşıdan Şehreküstü’ye 
kadar” diye konuştu.

Devletteki bürokrasiden ben de şikayetçiyim
Bağımlı çocukların özellikle de uçucu madde 

bağımlısı çocukların tedavilerinin çok zor olduğunu, 
bürokratik engellerden dolayı SSK ve Devlet 
hastanelerinde sıkıntı çıktığını vurgulayan Güzelbey, 
“Özellikle uçucu madde bağımlılarının tedavileri 
daha zor. Devletteki bürokrasiden herkes gibi 
ben de şikayetçiyim. Hastaneye gönderiyorsunuz, 
kabul etmiyor. Herkesin bu konuda duyarlılığının 
artmasını istiyoruz” dedi.

Olay gerçekten çok ama çok vahim boyutlarda
Madde bağımlısı çocukların tedavilerinin geniş bir 

zamanın yanı sıra özen ve özveri de istediğini ifade 
eden Güzelbey, “Madde bağımlısı çocuklar kendi 
geliştirdikleri şifreli sözcüklerle konuşmaktadır. 
Onların dilini anlamak için onların arasında olmak 
gerek. En ürkütücü yanı ise bunlar arasında fiili 

livata çok yaygın. Olay gerçekten çok ama çok vahim 
boyutlarda. İnşallah bugünkü toplantıdan sonra 
bir ateş yakmış oluruz, bir çakmak çakmış oluruz” 
şeklinde açıklama yaptı.

Otobüsler ayda 250 milyar zarar ediyormuş
Gaziantep’in en önemli sorununun sokak çocukları 

ve madde bağımsız çocuklar olmakla beraber, önemli 
gördükleri sorunlardan birinin de trafik olduğunu 
belirten Güzelbey, “Kavşaklar bugünün değil, yılların 
problemidir. Gaziantep’te kavşaklar içerisinde en 
sorumlusu Doğumevi ve Maarif kavşağı olduğunu 
tespit ettik. Kavşaklar konusunda Türkiye’nin en 
deneyimli Belediye Başkanı Melih Gökçek’e danıştık.

Gaziantep'e gelen Gökçek, Doğumevi ve Maarif 
kavşağındaki tıkanıklığın, ancak bir alt geçitle 
giderilebileceğini söyledi. Beşincisini yaptığımız Kent 
Konseyi’nde her ay 250 milyar zarar ederek devam 
eden belediye otobüslerine Kent Konseyi’ne saygıdan 
dolayı şu anda karışmadık” dedi.

Çözüm bulamazsak çocuklar çeteleşir
Gaziantep’in sorunlarını yakından takip ettiklerini 

ve sokak çocuğu sorununu çok önemsediklerini 
belirten Gaziantep Üniversitesi Rektörü Erhan Ekinci 
şunları söyledi: “Üniversite olarak Gaziantep’in 
problemlerini çok yakından takip etmeye kararlıyız. 
Sokak çocukları konusu gerçekten Gaziantep’i 
ilgilendiren ve çok önemli bir konudur. Bu konuda 
Gaziantep Üniversitesi Tıp Fakültesi olarak 
gerekli olan her şeyi yapmaya hazırız. Eğitim ve 
sosyoekonomik durum ve göç sokak çocuklarının 
artmasında baş etkendir” dedi.

Konuşarak çözüm bulamayız
Ekinci, “Bu Gaziantep’in değil, Türkiye’nin 

hatta Türkiye’nin değil, dünyanın bir sorunudur. 
Bunun için kaynak aktarmak yetmiyor, çocukların 
ailelerinin çok iyi şekilde eğitilmesi gerekiyor. 
Konuşarak bu soruna çözüm bulamayız. Ben bu 
konuda tereddüt ediyorum. Bir kere çocukların 
rehabilite edilmesi lazım ki Gaziantep üniversitesinde 
yeni bir birim açıldı. Burada sokak çocuklarına 
müzik, el sanatları ve çeşitli uğraşlarla elimizden 
geleni yaparız. Eğer bunlarla uğraşmazsak bu 
çocuklar çeteleştir” dedi.

Cezaevindeki çocukların 
yüzde 80’i tiner bağımlısı

Cezaevinde bulunan çocukların büyük bölümünün 
kollarında jilet izi bulunduğuna ve yüzde 80’inin 
tiner bağımlısı olduğuna dikkat çeken Başsavcı 
Kazım Arapoğlu, “Ben İskenderun'dan geldim, orada 
cezaevinde 75 tutuklu sokak çocuğu vardı. 45 günlük 
adli tatilin ardından Gaziantep’e döndüm ve E tipi 
kapalı Cezaevi’nde 125 sokak çocuğu bulunduğunu 
öğrendim. Bu çocukların yapılan kontrollerinde 
hepsinin kolunda çizikler bulunduğu ve bu 
çocukların yüzde 80’inin tiner bağımlısı olduğu 
ortaya çıktı. Bunların hepsi birer potansiyel tehlike” 
dedi.

Okullarda yeterli eğitim verilemiyor
Tüm Bel Sen Şube Başkanı Yusuf Şahinler ise, 

“Çocuklar aileden eğitim almıyor da okullardan 
çok mu eğitim alıyor? Okullarda eğitim değil sadece 
öğretim görüyor” dedi.

Kent Konseyi’nin gündemine gelen sokak çocukları 
sorunu için herkes, “Üzerimizi düşen neyse yaparız” diyor, ama laftan öteye gidilemiyor

Çeteleşen sokak çocukları 
Gaziantep’i üç bölgeye ayırdı

Kentimizde her geçen gün sayıları hızla artan tiner, bally ve benzeri uçucu madde bağımlısı çocuklar ve bunların 
çeteleşmesi, madde bağımlısı çocukların suça itilmesi ve bunun yaratacağı tehlikeler, beşincisi düzenlenen kent 
konseyine damgasını vurdu. Kent Konseyi Başkanı Asım Güzelbey, madde bağımlısı çocukların cinsel açıdan 
da ürkütücü ilişkiler yaşadığını belirtirken, Gaziantep Üniversitesi Rektörü Erhan Ekinci, bu konuda üniversite 
olarak ellerinden geleni yapmaya hazır olduklarını söyledi. Başsavcı Kazım Arapoğlu ise, sorunun sadece çocukları 
rehabilite etmekle halledilmeyeceğini, ailelerin özellikle de annelerin eğitiminin gerekli olduğunu söyledi.

Çelik, Güneydoğubirlik'in fıstık 
alım fiyatını 7 milyon lira olarak 
açıklamasını ihracatı olumsuz 
yönde etkileyeceğini belirtti.

Fıstığın iç piyasada 5.5-6 
milyon lira arasında satılırken 
Güneydoğubirlik'in alım fiyatı 
yüksek tutmasının piyasanın 
dengesini bozacağını ifade 
eden Çelik, şöyle konuştu: 
“Güneydoğubirlik'in amacı 
üreticiyi korumak ve piyasayı 
dengede tutmak olmalı. Fiyatlar 
piyasa şartları göz önünde 
bulundurularak ayarlanmalı. 
Tabi mahsulün azlığı da fiyatı 
etkiledi fakat ürün 5.5-6 milyon 
lira arasında satılırken 7 milyon 

lira fiyat koymak piyasanın 
dengesini sarsar. Bu durum 
ihracatı da köstekler.”

Çelik, Güneydoğubirlik'in 
açıkladığı alım fiyatının yanlış 
olduğunu belirterek, “Bu sadece 
birliğin parasının bir yerlere 
verilmek için ulaşıldığını 
gösteriyor. Piyasanın normal 
seyrine devam etmesi için 
fiyatların piyasa koşullarından 
yüksek olmaması gerekir” dedi.

Güneydoğubirlik'in alımlarının 
sadece üyeleri için geçerli 
olduğunu hatırlatan Çelik, 
üreticilerin fiyat farklılığı 
nedeniyle mağdur olabileceğini 
ifade etti.

Güneydoğubirlik'in amacı 
piyasayı dengede tutmak
Ticaret Borsası Başkanı Ömer Çelik, Güneydoğu 

birlik’in amacının üreticiyi korumak ve piyasayı 
dengede tutmak olması gerektiğini söyledi.

Ticaret Odası ve Gaziantep 
Valiliği tarafından imzalanan 
protokol gereği yaptırılarak 
Milli Eğitim Bakanlığı’na teslim 
edilecek olan Anadolu Güzel 
Sanatlar lLisesi’nin temelinin 

atıldığı bildirildi.
Odaları tarafından yapımına 

başlanan Anadolu Güzel Sanatlar 
Lisesi ile sanayide ihtiyaç 
duyulan ara eleman ihtiyacının 
karşılanacağı ifade edildi.

Anadolu Güzel Sanatlar 
Lisesi'nin temeli atıldı

Toprak Mahsulleri 
Ofisinin Gaziantep’in Nizip 
ilçesinde mısır alımına 
başladığı söylendi.

Toprak Mahsulleri Ofisi 
Nizip Şube Müdürü 
Mehmet Ali Özçevik, 
yaptığı açıklamada 

sadece çiftçilik belgesi 
olan üreticilerden ürün 
alacaklarını söyledi.

Mısır baş fiyatını 332 bin 
olarak belirlediklerini ifade 
eden Özçevik, üreticilere 
mısır'da destekleme primi 
verileceğini ifade etti.

Mısır alımlarına başlandı

Gaziantep esnaf ve Küçük 
Sanatkârlar Dernekleri Birliği, esnaf 
ve küçük sanatkarların da sicile 
kayıt edilmesi gerektiği hakkında 
yazılı bir bildiri yayınladı. Bu 
bildiriyi aynen yayınlıyoruz.

Esnaf ve sanatkarlar sicil 
uygulaması

“Esnaf ve Sanatkarlar Sicili, 
Esnaf ve Sanatkarlara ait bilgilerin 
belgelendiği, devletin güvencesi 
altında tutulan ve diğer siciller gibi 
kamu güvenine haiz olan bir sicildir.

1964 yılından bu yana tutulması 
öngörülen, Esnaf ve Sanatkarlar 
Sicili çeşitli nedenlerle işlerlik 
kazanamadığından bu alandaki 
boşluk uzun yıllar hissedilmiş 
ve Türkiye Esnaf ve Sanatkarlar 
Konfederasyonunun girişimleri 
ile 1983 yılında 507 sayılı Esnaf ve 
Küçük Sanatkârlar Kanununun bazı 
maddelerinden 62 sayılı K.H.K. 
ile değiştirilmesi ve aynı kanuna 
bazı maddeler eklenmesi üzerine 
esnaf ve sanatkarların sicillerinin 
sağlıklı ve güvenli bir şekilde 
tutulması, yayınlanması amacı ile 
her il merkezinde ticaret davalarına 
bakan Asliye Hukuk mahkemeleri 

nezdinde o ili kapsamak ve il 
sınırları içerisinde çalışmak üzere 
bir esnaf sicili kurulması hüküm 
altına alınmıştır.

Yine aynı yasanın 62 sayılı K.H.K. 
İle değişik118. Maddesi gereğince 
Sanayi ve Ticaret Bakanlığınca 
çıkarılan Esnaf ve Sanatkar Sicil 
Yönetmeliğiyle Türkiye Esnaf 
ve Sanatkarlar Sicil Gazetesi 
Yönetmeliği 01.01.1984 tarihinde 
yürürlüğe girmiş ve sicil yönetmeliği 
uygulaması tüm ülke çapında bu 
tarihten itibaren başlatılmıştır.

01.01.1984 Tarihinden önce 
meslek kuruluşlarında kayıtlı 
bulunan üyelerin illerdeki sicil 
memurluklarına başvurarak en geç 
31.12.1984 tarihine kadar esnaf sicil 
kayıtlarını yaptırmaları zorunludur.

1984 yılı içerisinde ve daha 
sonraki tarihlerde çalışmaya 
başladıkları tarihten itibaren 
en geç 30 gün içinde esnaf ve 
bir kayıtlarını yaptırmaları 
gerekmektedir. Derneklerde 
üyelik kayıtları bulunmayan ve 
bu zorunluluğa uymayanlar süre 
idamından sonra resen kayıt 
edileceklerdir.

Esnaflar da sicile 
kayıt olacaklar

30 bine yakın esnaf olduğu halde, 
bunlardan ancak 5 bininin sicile kayıtlı olduğu belirtildi.

Ayrıca hastalığın uzun süreli tedavi 
ile iyileşen bir hastalık olması, iyileşme 
oranını azaltıyor. En az bir yıl tedavi 
görülmesi gereken hastalığın tedavisini 
hastaların yapamadıklarını belirtiyorlar. 
Maddi şartların yetersiz olması, iyi bakım 
görülmemesi hastalığı müzminleştiriyor. 
Çevreye yayılmasına neden oluyor.

Gaziantep'te bulunan ve bölge 
hastanesi olarak hizmet veren verem 
hastanesine, Adıyaman, Malatya, Şanlıurfa, 
Kahramanmaraş illerinden hasta geliyor. 
100 yatak kapasitesi bulunan hastanede 
halen 72 hasta bulunuyor.

44’ü erkek, 28 kadın hastanın bakım 
gördüğü hastanede hastalar 3 aya kadar 
kalabiliyorlar. İlerlemiş derecede hasta 

olanların kabul edildiği hastaneye dispanser 
kanalıyla geliniyor. Önce dispanserde 
ayakta bakım gören hastalar, kanamalı 
ve mutlak yatması gerekiyorsa hastaneye 
yatırıyorlar.

Bu yılbaşından beri 640 hastanın tedavi 
gördüğü hastanede yalnız 32 kişi tam olarak 
iyileşti. 21 kişinin öldüğü, 212 hastanın 
geldiği gibi hastaneden ayrıldığı belirtildi. 
204 hasta da biraz iyileşme göstererek 
hastane bakımından çıkarıldı.

3 doktor, 1 hastane müdürü, 25 personelin 
bulunduğu hastanede personel sıkıntısı 
olduğu belirtiliyor. Ayrıca 500 bin lira 
borçları olduğunu belirten yetkililer, 6 
milyonluk ödeneklerinin bittiğini, yeni 
ödenek beklediklerini söylediler.

Verem Hastanesi Başhekimi Dr. Filiz hastalığın artmasını “Ekonomik 
sıkıntıların artması ve kültür düzeyinin düşük olmasına bağlıyor”

Verem hastalığında artış var
Tıbbi ismi tüberküloz olan verem hastalığı son aylarda daha çok artış 

gösteriyor. Verem Hastanesi Başhekimi Dr. Ayten Filiz’den aldığımız bilgiye 
göre, geçmiş yıllarda binde üç dolayında artış gösteren verem hastalığı, 
bu yıl daha da fazlalaştı. Uzmanlar artışın nedenini, sosyal, ekonomik 
sıkıntıların artması ve kültür düzeyinin düşük olması olarak belirtiyorlar.

Şehreküstü-Binevler hattında çalışan 
otobüslerin düzensiz çalıştığı, yolcuların 
duraklarda 20-30 dakika beklemek zorunda 
kaldıkları gazetemize bildirildi.

Bir ilgilinin belirttiğine göre herhangi bir 
yere otobüs gerektiğinde sadece bu hattan 
otobüs alınıyor. Binevler hattından bir iki 
otobüs eksilince duraklarda birikme oluyor. 
Öyle ki bazen bir durakta 2 otobüslük yolcu 
biriktiği görülüyor.

Bir yolcuda şunları söyledi: “Dün saat 
12:30’da Hükümet Konağı durağında 
tam yarım saat bekledik. Otobüs durağa 
geldiğinde 2 otobüslük yolcu vardı. Nitekim 
bu yolcular bir otobüse sığmadılar. Yarısı 
durakta kaldı. Hatta otobüs o kadar doldu 
ki Çınarlı durağında bekleyen yolcular 
olduğu halde otobüs durmadan geçmek 
mecburiyetinde kaldığı. Çünkü otobüste bir 
kişilik dahi alacak yer kalmamıştı.”

Şehir otobüsleri yine düzensiz çalışmaya başladı
Şehreküstü-Binevler hattındaki otobüsler duraklara 20-30 dakikada geliyor.

Katma Değer Vergisi konusunda 
geniş bilgi vermek, vatandaşların 
çeşitli sorularını cevaplamak 
amacıyla Ticaret ve Sanayi Odası 
Başkanlığı tarafından bugün saat 
14’de Belediye Tiyatrolarında bir 
toplantı düzenlendi.

Toplantıya İstanbul Üniversitesi 
İktisat Fakültesi Profesörlerinden 
Dr. İzzettin Önder konuşmacı 
olarak katılacak. Katma Değer 
Vergisinin uygulanması 
konusunda geniş bilgi verdikten 
sonra Prof. Dr. Önder toplantıya 
katılanların sorularını 
cevaplayacak.

1 Ocak'tan itibaren 
uygulanmasına başlanacak olan 
Katma Değer Vergisi hakkında 
bilgi almak isteyen tüccar ve 
esnafın toplantıya büyük bir ilgi 
göstereceği ifade ediyor.

Katma Değer 
Vergisi toplantısı 
bugün yapılıyor
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Anket sonuçlarına göre üç 
büyükşehir İstanbul, Ankara 

ve İzmir'de CHP adayları önde
21 Şubat - 9 Mart 2024 tarihleri arasında 

yapılan araştırmada ilk olarak "Partilerden 
bağımsız belediye başkan adayı sizce hangi 
özelliklere sahip olmalıdır" diye soruldu.  
Ankete katılanların yüzde 38'i "İhtiyaç 
halinde ulaşılabilir olmalıdır" derken 
yüzde 32'si ise "Devlet adamı ciddiyetiyle 
mütevazı olmalıdır" dedi.  

"Belediye başkanlığı seçiminde sizin için 
parti mi aday mı önemli" sorusuna ise 
yüzde 46 "Hem aday, hem parti önemli" 
yüzde 33 ise "Parti önemli" yanıtını verdi. 
T24

CHP’nin oyu yüzde 20, DEM 
Parti’nin oyu yüzde 8 oldu

Zaten zor olan yaşamlar 
daha da zor hale geliyor

Isınma sorunu ve yangın tehlikesinin 
yanı sıra konteyner kentleri aşırı 
yağmurlarda su bastığı tespitini 
yapan Öztürkmen, “Konteynerler 
içeriye su alıyor. Zaten zor olan 
yaşamlar daha da zor hale geliyor. 
Ayrıca, yağışların bol olduğu veya 
olacağı bir sürece girdik. Mart ve 
Nisan aylarında yağışların artması 
ile maalesef konteynerlerde yaşayan 
depremzedelerin bu ve benzer 
sorunlarını da artacak. Devletimizin 

ve ilgili kurumların zaten fazlası ile 
uzayan kalıcı konut sürecini daha fazla 
uzatmadan tüm depremzedelerimizi 
evlerine, kalıcı konutlarına bir 
an önce kavuşturması gerekiyor. 
Amasız ve fakatsız ilk iş bu. Oy varsa 
hizmet var, yoksa yok anlayışından 
uzak durulmalı, her depremzede 
vatandaşımıza eşit yaklaşılmalı ve 
eşit hizmet götürülmeli” açıklamasını 
yaptı. 

Konteyner kentlerde ki ısınma 
araçları kontrol edilmeli

Öztürkmen, “Hiç zaman 

geçirmeden, özellikle yerellerde 
belediyeler tarafından, ekipler 
oluşturulmalı ve konteyner 
kentlerdeki ısınma araçları kontrol 
edilmeli ve elektrik sobaları uygun 
yalıtım malzemeleri ile sabitlenmeli. 
Bunun yanında, elektrik tesisatları 
kontrol edilmeli, tesisatlar uygun hale 
getirilmeli, gerekli yalıtımlar yapılmalı 
ve uygun kablolar ile değiştirilmeli. 
Ne yazık ki, konteyner kentlerde ki 
sorunlar saymakla bitmez. Yangın, 
su baskını, temiz su sorunu, gıda 
sorunu, eğitim, bulaşıcı hastalıklar, 
sağlık sorunları ve daha niceleri. En 
azından depremde evleri yıkılan, 
sokakta kalan, zorunluluktan dolayı 
konteynerlerde yaşama tutunmaya 
çalışan bu vatandaşlarımızı yangından 
koruyalım” çağrısında bulundu. 

Milli servet çöpe gidecek
“Deprem bölgelerinde kalıcı 

konutlar bittikçe, insanlar evlerine 
yerleşecek, şu an ki sabit konteynerler 
boşa düşecek, kullanım dışı kalacak, 
paslanacak ve çürüyecek” ifadelerini 
kullanan Başkan Öztürkmen, çok 
ciddi milli servetin çöpe gideceğinin 
altını çizdi. “Bu kadar konteynerin 
depolarda muhafaza edilmesi 

mümkün değil. Mümkün olsa bile 
tekrar taşınması aylar sürecek ve çok 
ciddi bir maliyet. Oysa ki modüler 
olarak imal edilmiş olsa, boşa düşen 
konteynerler AFAD tarafından 
demontaj yapılarak AFAD’ın veya 
ilgili kurumların depolarında toplanıp 
muhafaza edilse, hazır bekletilse, 
ihtiyaç halindeki afet bölgelerine hızlı 
ve toplu bir şekilde gönderilse daha 
iyi olmaz mı?” sorusunu sordu.

Kahramanmaraş merkezli 
depremlerde 

alacağımız birçok dersler oldu
Makine Mühendisleri Odası 

Gaziantep Şube Başkanı Hamit 
Öztürkmen, konuşmasını şöyle 
bitirdi: “Yaşadığımız Kahramanmaraş 
merkezli depremlerde alacağımız 
birçok dersler oldu. Ancak konteyner 
konusunda alacağımız en önemli 
ders budur. Aklın yolu bir. Lütfen 
zaman kaybetmeden ve benzer afetler 
yaşamadan bu uyarıyı devletimizin 
ve ilgili kurumların dikkate alması, 
bir an önce uygulamaya geçilmesi, 
modüler konteynerler üretilip, 
depolarda hazırda bekletilmesi 
gerektiğini hatırlatıyoruz.” Haber 
Merkezi 

Yüzbinlerce vatandaş konteyner 
kentlerde yaşama tutunmaya çalışıyor

Ovayolu, “Dolar ve Euro 30 lirayı 
geçmiş durumda. Piyasalara göre 
doların 45 lira olması gerekiyor. 
Böyle olursa enflasyon yüzde 100’ün 
üzerinde bir artış gösterecek. Böyle 
olursa üretim olmaz, istihdam 
sağlanmaz, çarklar dönmez” 
tespitini yaptı. 

Günübirlik politikalar ile 
ekonomimiz düzelmez

Para politikasının değişken 
olmaması gerektiğini sözlerine 
ekleyen Ovayolu, “Bir an yüzde 8 

seviyelerine inen faiz şu anda yüzde 
45 seviyelerine çıktı. Bu hastaya bir 
şok vermek gibi bir şey. Ekonomide 
uygulanan mevcut politikalar ülke 
ekonomisini daha da çıkmaza 
sürüklüyor. Günübirlik politikalar 
ile ekonomimiz düzelmez” 
açıklamasını yaptı. 

Dolaşımda olması gereken 
paralar bankada faizde

Piyasalarda TL sıkıntısının 
fazlasıyla devam ettiğini vurgulayan 
Ovayolu, “Kentteki esnaflar, tüm 

ticaretlerini banka kredileri ile 
döndürüyor. Şu anda faiz yüksek 
olduğundan kredi muslukları az 
akıyor, dolayısıyla insanlar krediye 
ulaşmakta büyük zorluk yaşıyor. 
Esnafın en önemli sorunlarından 
birisi tahsilat yapamamak. Nakit 
para akışı yok. Bunun nedeni 
parasal sıkılaşma ve mevduat 
faizlerinin yüksek olması. 
Dolaşımda olması gereken paralar 
bankada faizde” açıklamasında 
bulundu. Haber Merkezi

En büyük sorun fiyat 
istikrarının sağlanamaması

Sigorta ve Özel Emeklilik Düzenleme ve Denetleme 
Kurumu'nun yönetmeliğine göre, zorunlu trafik 
sigortasında 2024 yılının ilk 4 ayı için aylık azami prim 
artış oranı yüzde 5 olacak.

Oran, Mayıs 2023 tarihinden itibaren aylık yüzde 2'ydi.
Trafik sigortası azami primi, 2024 mayıs ayından itibaren 

ise "hasar maliyet endeksi"ne göre belirlenecek.
Hasar maliyet endeksi hesaplanmasında asgari ücret artış 

oranı yüzde 45, TÜİK'in açıkladığı yedek parça ve aksesuar 
fiyat artış oranı yüzde 30, motorlu araç fiyat artış oranı 
yüzde 15 ve araçların bakım onarım fiyat artış oranı ise 
yüzde 10 ağırlıkta olacak.t24

Zorunlu trafik sigortası aylık azami 
prim artış oranı yüzde 5 olacak

Açıklanan istatistiklere göre Antep 
OSB, şubat ayında elektrik tüketiminde 
ilk sırada yer aldı. 

Şubat ayında elektrik
 tüketimi, bir önceki aya 

göre 7,95 oranında azaldı
Organize Sanayi Bölgeleri Üst Kuruluşu 

(OSBÜK) verilerine göre Şubat  ayında 
elektrik tüketimi, bir önceki aya göre 
7,95 oranında azaldı ancak 2023 yılının 
aynı ayına göre elektrik tüketimi 17,82 

oranında arttı. Şubat ayında en fazla 
tüketim artışı Doğu Anadolu Bölgesi’nde 
oldu. İlk iki aylık elektrik tüketimi geçen 
yılın aynı döneminde göre ise en çok 
artış ise Akdeniz Bölgesi’nde yaşandı. 

Şubat ayında Antep OSB, şubat ayında 
elektrik tüketiminde ilk sırada yer aldı. 
Antep’i ise Osmaniye, Çerkezköy, Hacı 
Sabancı, Manisa, Bursa, Kayseri, Konya, 
İstanbul İkitelli ve Eskişehir takip etti. 
Haber Merkezi 

Antep OSB, elektrik tüketiminde ilk sırada 

AYM’nin yüzde 2 barajına ilişkin gerekçeli 
kararının Resmi Gazete’de yayımlandığını 
kaydeden Arpat, “İptal kararı sonrası, 
artık sendika üyesi memurların tamamı 
537,93 TL yerine aylık 190,21 TL alacaklar. 
Gerekçeli karar hemen uygulanırsa, ay 
ay ödeme yapıldığından bu ay kesintiden 
daha fazla ödeme yapılmayacak. Bu karar, 
sendikacılığı üyelerine kazanım elde etmek 
için değil sadece aidat toplamaktan ibaret 
gören yandaş sendikacılık kavramını kamu 
emekçilerinin gündemine sokan anlayışa 
ders niteliğinde oldu. “Sendika katkı payı” 
adıyla ödenmeye başlanan, halen “toplu 
sözleşme ikramiyesi” adı altında ödeme 
yapılması uluslararası sözleşmelere aykırı” 
şeklinde konuştu. 

Yüzde 2 barajının yandaş sendika ve 
konfederasyonların savunmaları utanç

“Anayasa’ya ve sendikal özgürlüklere 
aykırı olan bu yüzde 2 barajının yandaş 
sendika ve konfederasyonların ısrarla 
savunmaları utanç” diyen Arpat, “AYM 
kararı ile tamamen gündemden çıkmış olan 
bu anti demokratik tartışmaların tekrar 
gündeme gelmesi, hükümet politikalarını 
koşulsuz şartsız destekleyen, üyelerinin 
çıkarlarını korumak bir yana kapalı kapılar 
ardında pazarlık yapan sarı sendikalardan 
başka hiç kimseye yarar sağlaması söz 
konusu değil” açıklamasında bulundu. 

Emeğiyle geçinmeye çalışanlar
 ve kamu emekçileri açlığa ve 

yoksulluğa mahkum edildi 
O gün de bugün de iktidar ve yandaş 

konfederasyonların, emeğiyle geçinmeye 
çalışanları ve kamu emekçilerini açlığa 
ve yoksulluğa mahkum ettiğini sözlerine 
ekleyen Arpat, “Yüzde 2 sendika barajı 
uygulamasının baştan bu yana Anayasaya, 
sendikal kanunlara ve uluslararası 
sözleşmelere aykırı olduğunu, bu konunun 
haksızlığını ve hukuksuzluğunu yaklaşık 
bir yıldır her ortamda her platformda 
kamuoyunun önüne getirmiştik. Bu 
yüzdelik oyunlar küçük sendikaları yok 
etmek ve yandaş sendikaların büyümesine 
katkı sağlamak için ortaya çıkarılmış bir 
oyundu. Ancak hukukun önünde hiçbir 
şey duramaz ve hukuksuzluğa da Anayasa 
Mahkemesi ‘dur’ demiştir” dedi. 

Sendikal hak ve özgürlüklerimizden 
asla taviz vermeyeceğiz

Birleşik Kamu İş Konfederasyonu 
Gaziantep İl Temsilcisi Ali Arpat, 
konuşmasını şöyle tamamladı: “Emek 
örgütü olarak tüm üyelerimizin taleplerini 
gerçekleştirmek için mücadeleyi 
yükseltmeye devam edeceğiz. Sendikalar 
emek, sınıf, mücadele ve dayanışma 
örgütleri. Gücünü işverenin ödediği 
aidatlardan değil üyelerinin gönüllük 
esasına dayalı olarak ödediği aidatlardan 
ve örgütlü mücadele ruhundan almalı. 
Yüzde 2 barajı ile onlarca sendikayı ve 
binlerce kamu çalışanını saf dışı bırakma 
çalışmalarını kabul etmediğimiz gibi 
sendikal hak ve özgürlüklerimizden asla 
taviz vermeyeceğimizi bir kez daha dile 
getiriyoruz.” Haber Merkezi 

Kamu görevlilerinin tekel sendikalara 
mahkûm edilmesine dur denildi

ABD Dışişleri Bakanlığı Nüfus, 
Mülteciler ve Göç Bürosu 
(PRM) tarafından finanse edilen 
Uluslararası Göç Örgütü'nün 
(IOM)  desteği ile Kalkınma için 
İnovasyon Derneği (Innovation 
for Development) tarafından 
hayata geçirilen Sosyal Zincir 
platformu, ile ABD'nin 
Türkiye'deki Diplomatik Misyonu 
Hibe Programı'nın desteğiyle 
“Gaziantep ve Hatay Üretici-Satın 
Almacı Eşleştirme Buluşmaları”nı 
gerçekleştirdi. 

Sosyal Zincir'in Pazara 
Erişim ve Üretimin Yeniden 
Yapılandırılması Yoluyla Kırsal 
Üreticiler için Erken İyileşme 
Projesi kapsamında Güvenilir 
Ürün Platformu işbirliğiyle 
gerçekleştirdiği etkinliğe 
Gaziantep Büyükşehir Belediyesi 
ve Antakya Ticaret ve Sanayi 
Odası ev sahipliği yaptı.

Gaziantep Müzeyyen Erkul 

Bilim Merkezi'nde gerçekleştirilen 
buluşma, Tarım Bakanlığı Gıda 
Kontrol Genel Müdürü Dr. Ersin 
Dilber, TİM Başkan Vekili Fikret 
Kileci, ABD Adana Konsolosluğu 
Kültür ve Basın Ataşesi Erica 
Marerro, Güvenilir Ürün 
Platformu Başkanı Celal Toprak 
ve Kalkınma için İnovasyon 
Derneği (I4D) Direktörü Doğan 
Çelik'in konuşmaları ile başladı. 
Konuşmaların ardından satın 
almacı heyeti üretici stantlarını 
gezerek ikili görüşmelerde 
bulundu.

Etkinliğin ertesi gününde ise 
Hatay'a hareket eden satın almacı 
heyet İstanbul Hatay Kardeşlik 
Çarşısı ve Hayat Hatay Lojistik 
Merkezi'ni ziyaret etti. Hatay'daki 
etkinliğe Güvenilir Ürün 
Platformu Başkanı Celal Toprak ve 
Kalkınma için İnovasyon Derneği 
Direktörü Doğan Çelik'in yanı sıra 
Antakya Ticaret ve Sanayi Odası 

1.Meslek Komite Başkanı ve Tarım 
Meclis Üyesi Ertuğrul Şahbaz ile 
ABD Adana Konsolosluğu Kültür 
ve Basın Ataşesi Erica Marerro da 
katıldı. Etkinlik, yine satın almacı 
heyetinin üretici stantlarını gezip 
ikili görüşmelerde bulunması ile 
son buldu.

Kalkınma için İnovasyon 
Derneği (I4D) Direktörü 
Doğan Çelik, bu buluşmaların 
önemine dair şunları ifade etti: 
“Bu buluşmaların yereldeki 
üreticilerin tedarik zincirine 
tekrar dahil olması açısından 
çok büyük önemi olduğunu 
düşünüyoruz. Bugüne kadar 
Sosyal Zincir 600'e yakın üretici 
ile 250'ye yakın satın almacı kişi/
kurum dahil oldu. Gerçekleştirilen 
çalışmaların sonucu olarak toplam 
80'e yakın eşleştirme sonucunda 
üretici işletmeler, eşleştirmeler 
aracılığıyla 20 milyona yakın gelir 
elde etti.” Haber Merkezi

Antep ve Hatay’da, depremden etkilenen 
üreticiler potansiyel alıcılarla biraraya geldi

Türkiye’de birkaç üniversitede bulunan, 
bölgede ise sadece Gaziantep İslam Bilim ve 
Teknoloji Üniversitesi bünyesinde kurulacak 
olan “İpekyolu Genç Sosyal Girişimcilik 
Merkezi” için imzalar atıldı.

Avrupa Birliği tarafından finanse edilen 
T.C. Sanayi ve Teknoloji Bakanlığı Kalkınma 
Ajansları Genel Müdürlüğü ve Dünya 
Bankası koordinasyonunda yürütülen, 
Sosyal Girişimcilik Güçlendirme ve 
Uyum Projesi’nin (SEECO) TRC1 Bölgesi 
uygulama ortağı İpekyolu Kalkınma Ajansı 
aracılığıyla, Gaziantep İslam Bilim ve 
Teknoloji Üniversitesi’nin yaklaşık 150 bin 
Avro bütçeli SEECO  hibe desteği projesi 
kabul edildi ve projenin uygulanması 
amacıyla ilk imzalar atıldı.

Proje kapsamında Gaziantep İslam Bilim 
ve Teknoloji Üniversitesi’nde “İpekyolu 
Genç Sosyal Girişimcilik Merkezi” 
kurulacak.

Projenin amacı, kadın ve gençlerin 
güçlendirilmesi ve toplumsal uyumun 
sağlanmasına katkı sunmak. Bunun yanı 
sıra, hedef kitlesi olan kadınlar ve 30 yaş 

altı genç girişimcilere alt yapı imkânları 
sunarak girişimcilik ve geçim kaynağı fırsatı 
oluşturmak. Bu amaçlar doğrultusunda 
kurulacak olan İpekyolu Genç Sosyal 
Girişimcilik Merkezi’nde, sosyal girişimciler 
için eğitimler, sosyal girişimciler için 
bölgenin ihtiyaç değerlendirmesi ve pazar 
analizi, yeni sosyal girişimlerin oluşması ve 
mevcut sosyal girişimlerin hızlandırılması 
için eğitimler, geçim kaynağı tesislerinin 
kurulması ve girişimci adayları için atölyeler 
ve işlikler kurulması, sosyal girişimler 
hakkında farkındalık yaratmak için 
bilinçlendirme toplantıları ve kampanyaları 
düzenlemek, Türkiye için sosyal girişim 
politika ve finansman modellerini geliştirme 
faaliyetleri planlanması gibi birçok alanda 
faaliyetler yürütülecek ve tüm süreçlerin 
koordinasyonu sağlanacak.

Türkiye’de birkaç üniversitede bulunan, 
bölgede ise sadece GİBTÜ bünyesinde 
kurulacak olan “İpekyolu Genç Sosyal 
Girişimcilik Merkezi” İpekyolu Kalkınma 
Ajansı işbirliğinde yürütülecek. Haber 
Merkezi

Bölgenin tek genç sosyal 
girişimcilik merkezi olacak


